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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                    GEOAGIU 

 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi  24.04.2024, ora 11,00,  în ședința ordinara  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiu 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului 

nr.  214 din 17.04.2024, cu respectarea dispozițiilor legale.    

La ședință sunt prezenți toți cei 15 consilieri locali în funcție.  

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința 

este legal constituită. 

Doamna Urșica Liliana - Rodica,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 1/30.01.2024, 

preia conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drept domnul Primar 

Cărăguț Vasile, dna Cimpoeșu Maria - secretar general, iar în calitate de invitați sunt prezenți, dl. 

Susan Marius – șef SRAADPP, dna Igna Maria Angela – director executiv DAS Geoagiu,  doamna 

Olea Coman Corina – compartimentul buget, financiar. 

Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, se dă citire 

proceselor - verbale ale ședințelor din data de 28.03.2024 și 01.04.2024, nu sunt obiecțiuni și sunt 

supuse spre aprobarea consiliului local,  fiind aprobate in unanimitate de voturi. 

   

X X X 

 
Din partea dlui primar se prezintă următorul proiect al ordinii de zi:  

 
1. Proiect de hotărâre privind  alegerea președintelui de ședință pentru perioada mai - iulie 

2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

2. Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflației a impozitelor şi taxelor locale care 

constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite sume în lei, precum și a 

amenzilor stabilite conform Legii nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu modificările și completările 

ulterioare, pentru anul 2025. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol 

pentru trimestrul I al anului 2024. 

 Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care 

urmează să beneficieze de reducerea cu 50% a preţului final al energiei electrice, conform OG nr. 

27/1996 privind acordarea de facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din 

Munții Apuseni și în Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei cuprinzând persoanele care urmează să 

beneficieze de reducerea cu 50% a preţului final al gazelor naturale, conform OG nr. 27/1996 privind 

acordarea de facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din Munții Apuseni 

și în Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a patru parcele de teren din proprietatea 

privată a orașului Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

7. Proiect de hotărâre privind stabilirea situației juridice referitoare la imobilul având 

destinația de drum public  care aparține domeniului public al orașului Geoagiu și însușirea 

documentațiilor cadastrale aferente acestuia. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 
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8. Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de  dezlipire a imobilului teren 

situat în intravilanul oraşului Geoagiu, sat Gelmar, jud. Hunedoara,  înscris în CF 62991 Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

9. Proiect de hotărâre  privind aprobarea dezlipirii imobilului teren situat în intravilanul 

oraşului Geoagiu, str. Independenței, jud. Hunedoara,  înscris în CF 63910 Geoagiu, în două loturi. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU  

pentru “Locuință familială S parțial+ PARTER, împrejmuire teren, branșamente la utilități”,  în 

intravilan Geoagiu, str. Calea Romanilor, judeţul Hunedoara. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentelor suport și a Documentatiei pentru 

atribuirea contractului de achiziție publică având ca obiect : ”Delegarea serviciului de salubrizare în 

zona de colectare 3 Centru, Județul Hunedoara, mandatarea  Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„Sistem Integrat de Gestiune a Deșeurilor” Județ Hunedoara să organizeze procedura de achiziție până 

la finalizarea acesteia, precum și mandatarea Președintelui Asociației să semneze contractul de 

delegare. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor la 

nivelul oraşului Geoagiu  pentru anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

 

13. Proiect de hotărâre privind  rectificarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 

2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea fondurilor necesare achiziționării materialelor 

pentru probele practice ale Olimpiadei Naționale Domeniul Agricultură – Creșterea animalelor și 

Olimpiadei Naționale Domeniul Agricultură – Cultura Plantelor . 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

15. Proiect de hotărâre privind revocarea HCL Geoagiu  nr.  45 / 2024 privind aprobarea 

Planului de acţiuni sau lucrări de interes local, pentru anul 2024,  prevăzut de  Legea nr. 196/2016, 

privind venitul minim de incluziune,  cu modificările şi completările ulterioare .  

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

16. Prezentarea Raportului privind starea economico-socială a Oraşului Geoagiu, modul de 

aducere la îndeplinire a hotărârilor Consiliului local Geoagiu şi raportul privind inventarul domeniului 

public şi privat al oraşului, pe anul 2023. 

 

 

Ca probleme urgente inscrise pe ordinea de zi sunt urmatoarele: 

 

1. Proiect de hotarare privind alocarea fondurilor necesare pentru organizarea evenimentului 

sportiv ”Tinerii cicliști” Ediția IV. 

Inițiator: primarul orasului Geoagiu 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii in folosinţă gratuită a unor terenuri 

conform Legii nr. 15/2003 pentru construirea de locuinţe. 

Inițiator: primarul orasului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de  dezlipire a imobilului teren 

situat în intravilanul oraşului Geoagiu, sat Gelmar, jud. Hunedoara,  înscris în CF 60068 Geoagiu. 

Inițiator: primarul orasului Geoagiu 

 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobata cu unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

Se trece la prezentarea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 
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  La punctul unu  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  alegerea președintelui de ședință pentru perioada mai - iulie 2024. 

         Se prezintă raportul  Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Vă rog să faceți propuneri? 

Dna Nyeste Iulia îl propune președinte de ședință pe domnul Danciu Aurel. 

Dl. Vlad Ovidiu îl propune președinte de ședință pe domnul Dîncșorean Aurel. 

Se supune la vot propunerea ca domnul Danciu Aurel să fie ales președinte de sedință și se 

respinge cu 7 voturi ”pentru” și   8  voturi ”impotrivă”. 

Se supune la vot propunerea ca domnul Dîncșorean Aurel să fie ales președinte de sedință și se 

aprobă cu 8 voturi ”pentru” și   7  voturi ”impotrivă”. 

 Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  64 / 2024. 

 

X X X 

 

 La punctul doi al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind indexarea cu rata inflației a impozitelor şi taxelor locale care constau într-o anumită 

sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite sume în lei, precum și a amenzilor stabilite 

conform Legii nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu modificările și completările ulterioare, pentru anul 

2025. 

         Se prezintă raportul Compartimentului Impozite și Taxe Locale și avizele favorabile ale 

comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   65 / 2024. 

 

X X X 

 

 La punctul trei al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol pentru trimestrul I al anului 

2024. 

Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   66/2024. 

 

X X X 

 

 La punctul patru al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care urmează să beneficieze de 

reducerea cu 50% a preţului final al energiei electrice, conform OG nr. 27/1996 privind acordarea de 

facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din Munții Apuseni și în 

Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Se prezintă raportul  Direcției de Asistență Socială Geoagiu  și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  
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Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   67/2024. 

 

X X X 

 

 La punctul cinci al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea listei cuprinzând persoanele care urmează să beneficieze de reducerea cu 

50% a preţului final al gazelor naturale, conform OG nr. 27/1996 privind acordarea de facilități 

persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din Munții Apuseni și în Rezervația 

Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Se prezintă raportul  Direcției de Asistență Socială Geoagiu  și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   68/2024. 

 

X X X 

 

 La punctul sase al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare  privind aprobarea alipirii a patru parcele de teren din proprietatea privată a orașului Geoagiu. 

Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   69/2024. 

 

X X X 

 

La punctul șapte al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind stabilirea situației juridice referitoare la imobilul având destinația de drum public  care 

aparține domeniului public al orașului Geoagiu și însușirea documentațiilor cadastrale aferente 

acestuia. 

Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   70/2024. 

 

X X X 

 

La punctul opt al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea documentaţiei de  dezlipire a imobilului teren situat în intravilanul oraşului 

Geoagiu, sat Gelmar, jud. Hunedoara,  înscris în CF 62991 Geoagiu. 
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Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Dl. Piele Marcel: o întrebare aș avea! Proiectul de hotărâre la care faceți referire aici, aceste 

dezmembrări nu afectează sub nici o formă nici terenul de sport, nici parcul, nici altă investiție 

existentă? 

Secretar: nu afectează nimic, se dezmembrează doar pe cele două laturi ale căminului, urmând să 

aibă categoria de folosință ”drum”. 

Dl. Piele Marcel: vroiam să fiu sigur că această dezmembrare nu afectează nimic din ceea ce este 

construit!  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   71/2024. 

 

X X X 

 

La punctul nouă al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea dezlipirii imobilului teren situat în intravilanul oraşului Geoagiu, str. 

Independenței, jud. Hunedoara,  înscris în CF 63910 Geoagiu, în două loturi. 

Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Dl. Carașcă Alin: domnule primar, restul de 9000 mp nu se poate parcela să-l dăm locuri de casă, 

tinerilor? 

Secretar: nu se poate atribui ca locuri de casă, pentru că este prundul de vale. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   72/2024. 

 

X X X 

 

La punctul zece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU  pentru “Locuință familială S 

parțial+ PARTER, împrejmuire teren, branșamente la utilități”,  în intravilan Geoagiu, str. Calea 

Romanilor, judeţul Hunedoara. 

Se prezintă raportul Arhitectului Șef  și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  73/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind aprobarea Documentelor suport și a Documentatiei pentru atribuirea 

contractului de achiziție publică având ca obiect : ”Delegarea serviciului de salubrizare în zona de 

colectare 3 Centru, Județul Hunedoara, mandatarea  Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Sistem 

Integrat de Gestiune a Deșeurilor” Județ Hunedoara să organizeze procedura de achiziție până la 

finalizarea acesteia, precum și mandatarea Președintelui Asociației să semneze contractul de delegare. 

Se prezintă raportul Arhitectului Șef și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 
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Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  74/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul doisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor la nivelul oraşului 

Geoagiu  pentru anul 2024. 

Se prezintă raportul Compartimentului Situații de Urgență și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   75/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind  rectificarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 2024. 

Se prezintă raportul Compartimentului Buget, Financiar  și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discuțiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discuții? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   76/ 2024. 

 

X X X 

 

 La punctul paisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind aprobarea fondurilor necesare achiziționării materialelor pentru probele 

practice ale Olimpiadei Naționale Domeniul Agricultură – Creșterea animalelor și Olimpiadei 

Naționale Domeniul Agricultură – Cultura Plantelor . 

Se prezintă raportul Compartimentului Buget, Financiar  și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discuțiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discuții? 

Dl. Piele Marcel: așa cum am spus și la ședința pe comisii: este jignitor! Este inacceptabil ca un 

consiliu local să nu găsească 17 mii lei pentru a susține această activitate!Această activitate nu se 

întâmplă în orășelul nostru in fiecare zi, nici măcar  o dată la 2 sau 3 ani și atunci suntem într-o situație 

penibilă! Îmi pare rău că nu este aici domnul Director sa-l întreb, să fiu sigur, că are el cei 15 mii lei, 

dacă poate sustine această activitate? 

Dl. Carașcă Alin: eu am cunoștință de cauză că domnul Director apelează disperat la anumite 

persoane pentru sponsorizări! 

Dna Olea Coman Corina: dacă îmi permiteți să intervin, eu am avut o discuție cu conducerea 

liceului, pe baza acestui proiect, mi s-a spus și am căzut de acord, de aceea am si prins această 

cheltuială din cap. 51- autorități publice și acțiuni externe, că în prima fază au nevoie de cei 2 mii lei 

pentru materialele de la proba practică, acestea sunt foarte greu de găsit. La noi, colega de la achiziții 
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publice ne-a comunicat că nu a găsit decât 4 din cele foarte multe materiale pe care le au prezentate 

aici de ISJ, plus  că ISJ a calculat prețurile de pe Emag, problema nu se pune că noi nu dorim! De la 

inceput am discutat cu conducerea liceului că cei 17 mii lei le vor fi alocați! Dar nu îi am din venituri 

suplimentare încasate, iar virări de credite se pot face numai din trim. III. La prima rectificare de buget 

pe care noi o s-o avem în luna mai, la veniturile suplimentare incasate, că sunt 10 mii, 8 mii, 12 mii, pe 

baza hotărârii de consiliu pe care am modificat-o la cerința și din greseală mea că nu am precizat toată 

suma de 17 mii, doar 2 mii lei, și am completat să fie intocmită pe 17 mii lei, din care acum se aloca 2 

mii lei. Nu se pune problema că nu vrem să ajutăm școala. In discuția purtată și ieri cu conducerea 

unității de invătământ s-a spus că vor reuși să facă față, dar vor să fie siguri că acești bani îi vor primi. 

Și le-am spus că vom modifica proiectul de hotărâre ca să se aprobe suma integrală, din care 2 mii lei 

acum, iar restul la rectificare. 

Dl. Piele Marcel: vreau să vă comunic că pe proiectul de hotărâre suma a rămas doar de 2 mii lei, 

s-a modificat doar in referatul de aprobare. 

Secretar : s-a menționat în preambulul proiectului de hotărâre, pentru că nu pot să menționez în 

articolele hotărârii. 

Dl. Piele Marcel: întrebarea mea este dacă liceul are acum banii care îi sunt necesari, că poate in 

mai sau in septembrie, cand spunem noi că le dăm, este degeaba, că probele și premierea olimpiadei nu 

le fac in mai!Acestea se fac acum când, din ce bani? Dar dacă dl. Director nu a venit, nu am cui să pun 

aceste intrebări. 

Dl. Pleniceanu Mihai: și eu am vorbit cu domnul Director și mi-a spus in felul următor: ați 

discutat, dar motivarea a fost că nu aveți bani! 

Dna Olea Coman Corina: nu avem bani de rectificat! Pentru că virări de credite nu putem face 

decât din trim. III. 

Dl. Piele Marcel: poate nu era rău să fi apelat și la Consiliul Judetean, poate Consiliul Judetean 

avea bani, acum este târziu! Sau trebuie găsită o altă variantă, pentru că din ce stiu eu acum, liceul nu 

ar dispune de toată suma respectivă ca să își îndeplinească obligațiile privind organizarea acestei 

activități! Care, încă o dată, chiar dacă mă repet, spun că nu se organizează în fiecare an, eu sunt aici 

de 4 ani, este prima dată când aud că se organizează un asemenea eveniment, la liceu și ar fi jignitor să 

nu putem să ajutăm această instituție, dar dacă așa se dorește și se consideră că nu sunt resurse, se 

consideră că nu se poate apela la fondul de rezervă la dispoziția primarului! 

Dna Olea Coman Corina: dacă îmi permiteți să intervin! În Legea 273/2006 la art. 36 se 

prevede:” În bugetele locale se înscrie fondul de rezervă bugetară la dispoziţia consiliului local, 

judeţean şi a Consiliului General al Municipiului Bucureşti, precum şi a sectoarelor municipiului 

Bucureşti, după caz, în cotă de până la 5% din totalul cheltuielilor. Acesta se utilizează la propunerea 

ordonatorilor principali de credite, pe bază de hotărâri ale consiliilor respective, pentru finanţarea 

unor cheltuieli urgente sau neprevăzute apărute în cursul exerciţiului bugetar, pentru înlăturarea 

efectelor unor calamităţi naturale, precum şi pentru acordarea unor ajutoare către alte unităţi 

administrativ-teritoriale din România aflate în situaţii de extremă dificultate sau către unităţi 

administrativ-teritoriale din statele vecine aflate în stare de conflict armat sau afectate de fluxul de 

persoane care provin din zona conflictului armat din Ucraina, la solicitarea acestora sau din proprie 

iniţiativă.” Pentru așa ceva se folosește fondul de rezervă! 

Dna Urșica Rodica: da, altcineva dacă mai dorește? 

Dl. Vald Ovidiu: da, doresc să spun și eu câteva cuvinte! Domnule primar, in urmă cu o luna am 

avut discuția acesta in cadrul consiliului local și toți consilierii locali v-au rugat să găsiți sumele 

necesare pentru a rezolva această problemă! Mi se pare inadmisibil ca noi consilierii locali să ne 

chinuim să găsim varinte in buget sau in capitolele bugetare, atâta timp cât lucrul acesta trebuie sa-l 

faceți dvs impreună cu aparatul de specialitate. A ne strădui să argumentăm de ce nu putem face un 

lucru este din punctul meu de vedere o greșeală pe care o fac mulți funcționari. Eu cred că trebuie să ne 

străduim să găsim soluții pentru a rezolva lucrurile, nu să găsim argumente de ce nu putem rezolva. 

Știm de o lună de zile că trebuie să găsim soluții, eu sunt convins că există nu una ci mai multe soluții, 

chiar așa cum spunea si domnul Piele să apelăm la Consiliul Județean, sau din altă parte sau din 

sponsorizări, ori sunt multe alte varinte care puteau fi găsite. A ne găsi astăzi în situația în care să 

spunem liceului ca nu putem sa-i ajutăm cu bani, ca se termină olipmpiada și trebuie să dea premiile și 

le spunem să le dea pe caiet, cred că numai la Geoagiu se poate intâmpla! Pentru că nu suntem in stare 

să avem 17 mii de lei să organizam olimpiada! Nu vă supărați, dar chiar este jignitor! Și nu este 

jignitor la adresa domnului Primar, este jignitor la adresa noastră a tuturor ! 
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Dl. Piele Marcel: acum stau și mă gândesc cum am găsit 2 mii lei, nu găsim 17, dar am gasit 2 

mii, nici 5, nici 7, nici 10! 

Dna Olea Coman Corina: avem o problemă si cu aplicarea Ordonantei nr. 31, care ne pune intr-o 

situație foarte dificilă! In care nu putem să depășim creditele bugetare la nivelul unei luni, până acum 

puteam utiliza fondurile pentru un trimestru, dar in condițiile în care eu am facturi de plată, pe 

contractele incheiate, cu termene de plată și acești 2 mii lei, i-am rupt că dăm de undeva. Imi pare 

foarte rău că nu am căzut de acord cu liceul in scris, dar este o lectie, ca se pot descurca și că 

prioritatea este cei 2 mii lei. Ne limitează și pe noi in plăți!  

In sala a intrat doamna Fegher Simona – contabil șef al Liceului Tehnologic Agricol Geoagiu. 

Dl. Vlad Ovidiu: dna Corina lucrurile sunt extrem de simple! In ultima ședința a consiliului local 

am luat, cumva, decizia, in unanimitate, că trebuie să identificati aceste sume, nu explicații, nu scuze, 

lucrurile sunt extrem de simple! Trebuiau găsite variante pentru a rezolva această problemă, atât! A 

veni astăzi să ne spuneti că nu există soluții pentru liceu și că trebuie să – și dea premiile pe caiet! 

Dna Olea Coman Corina: eu nu am discutat așa ceva! 

DL. Vlad Ovidiu: păi, atâta timp cât liceul are nevoie de bani să dea premiile elevilor olimpici, 

are nevoie de 17 mii  și noi facem hotărâre de consiliu pentru 2 mii, mi s epare că ne pierdem timpul! 

Pentru ce ne inalnim în ședința de consiliu dacă nu se întâmplă ceea ce discutăm și stabilim aici! Va 

intreb dna Corina și dl Primar: de ce nu respectați ceea ce se decide in consiliul local? 

Dl. Primar: dacă îmi dați voie, dna Președinte? Noi trebuie să respectăm în primul rând 

legislația! Cu un buget local aprobat in luna februarie, care niciodată nu ne-a permis să putem face 

rectificare in primele două trimestre și dvs. fiind consilier local de 4 ani, înseamnă că nu ați invățat 

nimic sau nu ați vrut să învățați nimic! Din trim. III se pot face transferuri de credite din anumite 

capitole in anumite capitole,  in interior se pot face in trim I și II, dar in interior ca să avem venituri 

suplimentare nu am avut. Noi am hotărât toți aici că suntem de acord, am găsit soluția împreună cu 

liceul, dar dvs. văd că nu vreți să o înțelegeți! Nu a spus nimeni niciodată că premiile se vor da pe caiet 

cum interpretați dvs! Premiile se vor da de către Inspectoratul Școlar împreună cu Liceul Agricol, sunt 

anumite cheltuieli care sunt nevoie in zilele următoare și sunt cheltuieli care se vor plăti la urmă ca la 

orice lucrare. La liceu au nevoie de cei 15 mii de lei, erau foarte buni dacă îi puteam aloca astăzi, dar 

sunt foarte buni și în zilele sau săptămânile următoare, când îi vom putea aloca. Dar o las pe dna 

Simona să vă explice.  

Dna Fegher Simona: noi incercăm să facem totul astfel încât să fie cât s epoate de legal. Noi am 

cerut facturile cu termen de plată mai mare pentru că sunt absolut toți furnizorii noștri care ne înțeleg și 

stiu ca noi plătim, în așa fel incat Primăria să fie in drept să rectifice conform legii. Noi am înțeles 

foarte bine că nu se poate face rectificare bugetară prin virare de credite in trim II și atunci noi 

prelungim puțin termenul de plată, primăria ne-a promis ferm că ne dă acești bani și atunci noi ne 

bazăm pe ei și ne descurcăm până îi primim. Nu cred că trebuie să ne certăm pentru 17 mii lei, atât 

timp cât ne-au spus ferm că ni-i dau! Dacă spuneau că nu dau acești bani, atunci erau indreptăți 

discuțiile! Dna Corina nu ne-a promis niciodată ceva și apoi să nu respecte promisiunea! Nu vorbesc 

de domnul Primar pentru că eu sunt contabilă și discut cu colega mea ! Întotdeauna ni s-a spus 

lucrurile franc! Dacă nu au avut au spus că nu ne dau! 

Dl. Primar: vă rugăm să ne spuneți dacă acum aveți o problemă și nu se poate desfășura 

olimpiada in cele mai bune condiții? 

Dna Fegher Simona: nu! Am inceput să primim copii, totul este reabilitat, sunt pregătite toate 

spațiile, am platit din veniturile autofinantate. Noi am stiut din timp că vor veni și noi ne-am planificat 

ce am avut de facut. Olimpiada se va desfășura in condiții optime și chiar vă rugăm să veniți să vedeți! 

Toți salariații muncesc și sunt implicați în activitățile de pregătire. 

Dl. Vlad Ovidiu: in situația in care nu sunt alocați acesti bani de la Consiliul local, înteleg că este 

vorba de 5 mii lei ca și bani pentru premii ? 

Dna Fegher Simona: da, banii îi ridicăm noi vineri, in numerar, i-am programat la bancă, din 

sursa E – veniturile proprii, pentru că noi deja vindem răsaduri și o sa-i punem la loc când ne virează 

Primăria și vom plăti alte cheltuieli din ei. Va fi o gospodărire a noastră, ne imprumutăm. 

Dl. Piele Marcel: cât timp puteți amâna punerea la loc a banilor, dacă noi facem rectificarea in 

luna septembrie? Poate până atunci nu sunt bani! 

Dna Fegher Simona: Corina mi-a spus că cel mai târziu in trim III. Trimestrul III incepe in iulie.  
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Dna Olea Coman Corina: am discutat așa: toate veniturile pe care le vom avea suplimentar 

incasate, vom face rectificare de buget in mai, in iunie, sau in cel mai rău caz in iulie vom face virare 

de credite. Cât avem incasat, atât alocăm! 

Dl. Piele Marcel: noi vroiam să alocam banii de acum! 

Dna Fegher Simona: da, dar dacă nu se poate și nu este legal! 

Dl Pleniceanu Mihai: nu cred că este o răutate că noi, consilierii ne impunem și am vrea să 

primiți banii mai repede, pentru că dacă dumneavoastră, că noi nu avem de unde să știm că dvs aveți o 

sursă și aveți niște bani in cont, nu aveați banii ăia, tot ce se întâmplă era pentru nu am fost noi de 

acord! 

Dna Fegher Simona: da, noi apreciem faptul că sunteți interesați și doriți să sprijiniți activitatea 

liceului! 

Dl. Piele Marcel: in concluzie: aveți banii necesari pentru desfășurarea activității? 

Dna Fegher Simona: da! Cu promisiunea că la prima rectificare, Corina, ne alocă banii acestia! 

Dl. Pleniceanu Mihai: și datorită nouă! Corect! Asta trebuie înțeleasă treaba! Să nu fie discuții că 

nu am fost de acord, că am aprobat numai suma de 2000 lei. Că dacă îmi amintesc bine ședința de 

alaltăieri, erau numai 2000 lei, nicidecum toată suma de 17 mii.  

Dl. Carașcă Alin: și o promisiune verbală, azi este și scris. 

Dna Olea Coman Corina: la ședința pe comisii v-am spus că s-a discutat cu liceul și nu sunt 

probleme, dar domnul consilier a specificat să fie trecută toată suma din hotărâre, pentru că nici eu nu 

mi-am dat seama când am facut raportul să trec toată suma și numai cei 2 mii lei. 

Dl. Pleniceanu Mihai: și apoi se ducea in spațiul public că consilierii nu au fost de acord să 

aprobe toată suma, și au aprobat numai 2 mii lei. 

Dl. Piele Marcel: în procesul verbal, dna Secretar, v-aș ruga să consemnați că sunt de acord cu 

acest proiect, cu suma totală de 17 mii lei care se acordă liceului pentru organizarea acestei Olimpide, 

2 mii lei pentru materiale la probele practice, pe care îl voi vota astăzi, iar diferența se va aloca in 

tranșe, in funcție de incasările realizate la bugetul local, prin rectificare de buget, cum se poate face 

legal. 

Dna Homorodean Silvia: ca și elevă a acestui liceu mă doare sufletul să vedem ce se întâmplă, aș 

vrea să propun: suntem 15 consilieri să ajutăm fiecare cu ce poate sau să aducem din 15 măcar 5 

sponsorizări, de unde putem, să fie o plus valoare pentru acești copii, care merită! Pentru că sunt din ce 

in ce mai puțini cei care se îndreaptă spre agricultură.Ar trebui sensibilizați și ar trebui să punem și noi 

umărul, să le dăm, că nimeni nu se vrea să nu se dea! Să încercăm să aducem niște sponsorizări din 

Geoagiu Băi, din sate! 

Dl. Vlad Ovidiu: dna Silvia, ceea ce propuneți dumnevaoastră este foarte bine și este foarte 

frumos, eu să fiu sincer, mă așteptam ca toate lucrurile astea să fie rezolvate deja! Pentru că este o 

situație care se cunoaște de o lună! Sunt oameni care înțeleg agricultura, lucrează în domeniul acesta și 

înțeleg importanța acestui eveniment, și atunci, eu cred că lucrurile astea trebuiau rezolvate deja! 

Pentru că nu sunt rezolvate am venit și avem discuțiile astea in Consiliul local. Eu nu vă ascund faptul 

că înainte de această ședință am avut o discuție cu dl Director al liceului, care mi-a spus in felul 

următor: Ovidiu eu aveam nevoie de banii ăștia ieri, pentru a mă asigura că totul se desfășoară conform 

a ceea ce am stabilit. Eu cu dl Director am avut această discuție, dacă dvs. știți și faceți alte lucruri, 

este treaba dvs, ideea este să nu ne facem de minune! Nici dvs ca liceu, nici noi ca autoritate publică, 

pentru că știm de o lună și uite discutăm astăzi in ședința de consiliu pentru 2 mii lei. 

Dl. Primar: dacă veneați la ședința pe comisii o mai discutam o dată și acolo. Noi am mai 

discutat odată și în sedința pe comisii, pe aceeași temă! 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Primar și dumnevoastră dacă erați mai eficient nu aveam problema 

asta! 

Dl. Primar: am găsit varianta cea mai bună și cea mai scurtă. 

Dna Fegher Simona părăsește sala. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   77/ 2024. 

 

 

X X X 
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La punctul cincisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind revocarea HCL Geoagiu  nr.  45 / 2024 privind aprobarea Planului de 

acţiuni sau lucrări de interes local, pentru anul 2024,  prevăzut de  Legea nr. 196/2016, privind venitul 

minim de incluziune,  cu modificările şi completările ulterioare . 

Se prezintă raportul Secretarului General  și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Dl. Piele Marcel: în ședința pe comisii am avut o discuție, am înțeles că Instituția Prefectului v-a 

solicitat să aprobați planul prin dispoziție a primarului și am solicitat să ni se prezinte in scris această 

solicitare. 

Secretar General: nu am nici un document scris, este greșeala mea, din eroare am promovat și 

avizat de legalitate un proiect de hotărâre, trebuia elaborat un proiect de dispoziție a primarului. 

Dl. Piele Marcel: nu sunt convins că este așa, aceste activități sunt finanțate din bugetul local, 

orice finanțare care se asigură din bugetul local trebuie să fie aprobată de consiliu. 

Secretar General: nu sunt finanțate din bugetul local, venitul minim de incluziune se plătește de 

la bugetul de stat prin AJPIS, noi doar urmărim efectuarea activităților și lucrărilor de interes public nu 

facem cheltuieli.   

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu 14 voturi ”pentru” și o ”abținere” (dl. 

Piele Marcel), atât pe articole cât și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  78/ 2024. 

X X X 

 

Ca probleme urgente inscrise pe ordinea de zi sunt urmatoarele: 

 La punctul unu se prezintă referatul constatator si proiectul de hotarare privind alocarea 

fondurilor necesare pentru organizarea evenimentului sportiv ”Tinerii cicliști” Ediția IV. 

        Se prezintă raportul Compartimentului buget, financiar și  avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

         Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

       Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  79/ 2024.  

X X X 

 

 La punctul doi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de hotarare privind 

aprobarea atribuirii in folosinţă gratuită a unor terenuri conform Legii nr. 15/2003 pentru construirea 

de locuinţe. 

        Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discuții? 

Dl. Arhitect și Șeful Serviciului RAADPP prezintă planșele cu din PUZ și cele topografice 

privind amplasamentul loturilor propuse a fi atribuite. 

Dl. Piele Marcel: eu știu că s-a discutat să se parceleze un drum și peste drum să se facă loturi 

pentru case, acum aud că acolo se face teren de fotbal, nu știu cine a hotărât asta, eu nu am aprobat așa 

ceva,  

Dl. Dîncșorean Aurel: când s-a propus treaba asta? 

Dl. Piele Marcel: nu știu cine a propus și când, dar acum știm că în zona aceea unde se puteau 

face încâ 10 locuri de casă, se face teren de fotbal.   În altă ordine de idei, sunt 17 cereri, din ani 

diferiți: 2019, 2020, 2022, 2023 altele 2024, raspunsul dat aici în ședință la intrebarea ”de ce nu au fost 

soluționate?„   a fost că ”nu sunt dosarele completate”. Întrebarea mea este, în termen de 30 – 45 de 

zile d ela primirea cererii, în conformitate cu legislația în vigoare, acești oameni au primit o adresă 
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scrisă în care să li se spună că dacă nu își completează dosarele nu se poate soluționa cererea lor? Vă 

spun că nu! Sunt oameni de pe această listă, care m-au contactat și mi-au spus că nu au primit nicio 

adresă. 

Dl. Susan Marius: în termenul legal de răspuns, la care dumneavoastră faceți referire, absolut toți 

au primit o adresă în care li se comunică care sunt documentele pe care trebuie să le depună pentru a 

putea fi analizată cererea lor, cu semnătură de confirmare. Ce nu li s-a spus în aceea adresă, este 

adevărat, nu s-a stabilit un termen până la care să depună documentele. Toată lumea a primit cu 

semnătură, noi avem în dosar, adresa pe care fiecare solicitant a scris și a semnat că a primit 

informarea privind completarea dosarului. Nu poate nimeni să spună că nu a știut ce trebuie să 

completeze. Sigur că dosarul dacă nu este complet nu poate intra in discuția comisiei. Acuma, v-am 

făcut o situație incepând cu anul 2019 cu cei care nu și-au completat dosarele, cei care doresc să-și 

construiască o casă și au capacitatea economică să facă lucrul acesta, își aduc actele imediat ce primesc 

adresa noastră. Sunt multe loturi care au fost atribuite și apoi au fost luate înapoi pentru că solicitanții 

nu au putut să înceapă construcția in termenul de 2 ani. De regulă, cei care doresc și pot să-și realizeze 

o construcție, în maxim 2 luni își completează dosarele. 

Dl. Piele Marcel: acum fiecare găsim câte o scuză, în funcție de interesele privind argumentarea 

unei situații. Eu, ca extern, din punctul meu de vedere, orice om care vine cu dosarul complet va trebui 

să fie luat in calcul. Din punctul meu de vedere, acești oameni, la un anumit interval de timp, 2 – 4 – 6 

luni, ar trebui să fie înștiințați că cererea lor nu mai este valabilă pentru că nu s-au prezentat cu 

documentele solicitate. Acei oameni nu știu sî-și facă un dosar, ei vin și depun o cerere, lucrurile nu 

sunt așezate în echilibru și aici als mai departe să înțeleagă fiecare ce vrea! 

Dl. Pleniceanu Mihai: normal câte locuri de casă sunt acolo în spate? 

Dl. Pușcașu Gabriel: două care se pot atribui în momentul de față. 

Dl. Pleniceanu Mihai:corect, dar pe unde trece firul de curent? 

Dl. Primar: mai este un loc în față. Din documentația veche sunt 3 locuri, dar dosare complete nu 

au fost decât două și atribuie două, mai rămâne un loc în față. 

Dl. Piele Marcel: domnule Primar pe schemă sunt așa: 2 care se atribuie și ar mai fi 7 care nu se 

mai pot atribui datorită situației legate de cablul de curent și de transformator. 

Dl. Pleniceanu Mihai: întrebarea mea e alta, le dăm astea 2 locuri de casă, până la urmă eu știam 

de 15/16, dar verbal, noi ce vorbim este doar verbal. Mai pot, dacă trece cablul de curent pe acolo, să-

și bage utilitățile? Dacă noi nu le facem noi, normal, am văzut și eu la Orăștie și peste tot unde s-au dat 

locuri de casă de la Primărie, este altceva, au canalizare, au apă, curentul ală se poate duce acolo? Să le 

facem niște facilități, sa-i ajutăm pe oamenii ăia! 

Dl. Primar: Mihai, curentul este acolo! 

Dl. Pleniceanu Mihai: eu știu cum stau lucrurile acolo, dacă își fac casele unde le dam noi teren 

cum își trag apa din drum? Trebuie să meargă pe la celălalt prin spate? 

Dl. Primar: nu, este calea de acces care a rămas acolo și se pot introduce utilitățile pe acel drum. 

Dl. Pleniceanu Mihai: dar drumul acela nu trebuie sa-l amenajăm noi? 

Dl. Primar: o să îl facem, când vom avea bani. 

Dl. Pleniceanu Mihai: ca să poți să dai la oameni trebuie să le ducem canalizarea și toate 

condițiile. 

Dl. Primar: deci, canalizarea și apa sunt acolo, trebuie să-și facă branșamentele vreo 20 ml, 

curentul este lângă ei, doar pentru gaz trebuie sa-și depună dosarul la DelGaz Grid.  

Dl. Pleniceanu Mihai: ei mai trebuie să sape vreo 50 de ml ca să-și facă branșament, noi ne-am 

așezat în vârful grămezii și începem să râcâim, nu facem lucrurile cum trebuie. 

Dl. Piele Marcel: o ultimă intervenție! Aș dori ca in momentul în care luați decizii pe domeniul 

public, să le luați cu înștiințarea consiliului local și obținerea acordului consiliului local. 

Dl. Primar: mulțumesc pentru sugetie.La momentul potrivit veți fi anunțați. 

Dl. Coca Nicolaie: înțeleg că la momentul acesta situația este neclară și cred că și momentul este 

nepotrivit. 

Dl. Primar: când va fi prima rectificare de buget o să vă anunț și de terenul de sport de la Bozeș 

și de locul de joacă de la Târg, dacă sunteți de acord le facem, dacă nu sunteți de aocrd le dăm pace. 

Dl. Piele Marcel: poate avem și noi alte idei, nu neapărat cum spuneți dvs. 

Dl. Coca Nicolaie: din ce s-a discutat până acum eu concluzionez că nu ar fi momentul de a 

aproba aceste cereri. Ar trebui amânat la o dată ulterioară, când se va clarifica situația, un alt moment 

0, când se vor spune condițiile și se vor reprimi cereri de la cei interesați. 
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Dl. Primar: nu are nicio treabă una cu alta, sunt 2 dosare complete, de ce să mai așteptăm după 

alți 10 să-și completeze dosarele. 

Dl. Vlad Ovidiu: știți ce se întâmplă? Și mie mi se pare că lucrurile nu se leagă. În momentul în 

care noi dăm loc de casă, e clar că omul respectiv vrea să-și facă o casă, iar pentru asta ai nevoie de 

utilități. 

Dl. Primar: da, sunt acolo lângă ei. 

Dl. Pleniceanu Mihai: sunt 40-50 ml până la ei. 

Dna Nyeste Iulia: utilitățile trec pe lângă casa mea, e vorba de 12-15 ml, maxim! 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu 14 voturi ”pentru” și o ”abținere”(dl. Coca 

Nicolae), atât pe articole cât și în ansamblul sau. 

       Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  80 / 2024.  

 

X X X 

 

 La punctul trei se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de hotarare privind 

aprobarea documentaţiei de  dezlipire a imobilului teren situat în intravilanul oraşului Geoagiu, sat 

Gelmar, jud. Hunedoara,  înscris în CF 60068 Geoagiu. 

        Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

       Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  81 / 2024.  

 

X X X 

 

 Se prezintă Raportul privind starea economico-socială a Oraşului Geoagiu, modul de 

aducere la îndeplinire a hotărârilor Consiliului local Geoagiu şi raportul privind inventarul 

domeniului public şi privat al oraşului, pe anul 2023. 

 

X X X 

 

 Diverse: 

 

Secretar General: domna Președinte eu am două cereri pe care trebuie să le prezint 

consiliului local: 

1. Solicitarea domnei Jurjeu Dobrița înregistrată sub nr. 2575/04.04.2024 privind cumpărarea 

terenului în suprafață de 30 mp aferent spațiului comercial nr. 6 din Parcarea Ștrand Geoagiu 

Băi, cu plata anticipată a redevenței pe toată perioada contractului  de concesiune. 

Consiliul Local Geoagiu a  stabilit că nu este oportună vânzarea terenurilor aferente spațiilor 

comerciale din Parcarea Ștrand Geoagiu Băi, în perioada de valabilitate a contractelor de 

concesiune. 

 

2. Solicitarea domnului Pop Darius înregistrată sub nr. 3262/22.04.2024 privind concesionarea / 

închirierea terenului aferent balastierei din satul Gelmar, întrucât a achiziționat bunurile din 

această incintă. 

 Consiliul Local Geoagiu a solicitat să se prezinte un plan de afaceri sau o descriere detaliată a 

activităților pe care ar dori să le desfășoare pe terenul pentru care cere concesiune sau închiriere, 

pentru a se face o analiză obiectivă privind oportunitatea atribuirii acestui  imobil. Se solicită să fie 

invitat la următoarea ședință a consiliului local pentru a prezenta planul de afaceri.  

  

Dl. Vlad Ovidiu: discuțiile astea, pe care le propuneți dumneavoastră, sunt cumva, fără sens. Și în 

ședința trecută ați propus la fel, fără să avem un proiect de hotărâre, discuția vizavi de olimpiadă. Am 
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stabilit cu toții cum procedăm, o lună mai târziu lucrurile nu s-au întâmplat cum am stabilit noi. E 

important ca ceea ce stabilim aici să și facem, ceea ce se stabilește în consiliul local este literă de lege. 

Mi se pare aici vorbim una, se vine cu alte propuneri, eu nu înțeleg sistemul acesta de a funcționa!  

 

X X X 

 

În sala de ședințe a intrat Directorul Liceului Tehnologic Agricol Geoagiu, domnul profesor Cismașiu 

Octav. 

 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Director a fost cineva din partea liceului și am avut o discuție 

Dl. Cismașiu Octav: da, a fost dna contabil șef – Fegher Simona, eu am rugat-o să vină pentru că de 

azi- dimineață suntem prinși cu pregătirile pentru olimpiadă și efectiv nu am putut să ajunge mai 

devreme. 

Dl Valad Ovidiu: doamna ne-a asigurat că nu este absolut nici o problemă dacă în momentul de față se 

primesc doar 2 mii lei și ceilalți 15 mii lei vor fi primiți la rectificarea bugetului local. 

Dl. Cismașiu Octav: domnule consilier, doamnelor și domnilor consilieri, haideți să așezăm lucrurile 

pe masă, că așa este cel mai bine! În urmă cu o lună de zile am fost în fața dumneavoastră și v-am 

prezentat adresa care este venită din partea ISJ Hd, nu din partea școlii ci din partea Inspectorului 

pentru a sprjini desfășurarea olimpiadei naționale de agricultură, care presupune 62 de elevi cu 37 de 

însoțitori din întreaga țară , la noi la școală, cu o sumă de 17 mii lei, defalcatăastfel: 5000 suplimentate 

pentru premii, 10 mii lei pentru masa elevilor, 2 mii lei pentru materialele aferente probelor practice 

ale olimpiadelor.  Stimați doamne și domni consilieri, suntem în data de 24 aprilie, cand la noi intră 

prima serie de elevi, și eu nu știam dacă eu am alocați bani sau nu! Ori eu ca instituție de învățământ 

nu mă pot face de rușine, față de 62 de elevi din țară care vin la olimpiadă, motiv pentru care m-am 

asigurat din toate sursele posibile și imposibile, și mă bucur foarte mult să vă spun că au venit alături 

de noi cu sponsorizări, firme la care nici nu vă gândiți! La Geoagiu, au venit să sponsorizeze Liceul 

din Geoagiu, nu al lui Octav Cismașiu, al orasului Geoagiu și atunci, având in vedere toate aspectele 

astea, eu nu am făcut altceva decât să mă asigur că nu ne facem de minune, pe noi toți. Dacă durează o 

lună de zile  să găsim 17 mii lei pentru olimpiada națională și ne trezim intr-al doisprezecelea ceas că 

nu avem bani și nu știm d eunde să-i luăm, sau nu putem să-i plătim acuma, ce să spun mai mult! 

Cred că mai mult decât că v-am rugat să ma sprjiniți cu buldo și cu camionul, de dimineață, să 

întindem piatra aia să nu intre copii prin mocirlă, pentru că nu am văzut pe niciunul dintre 

dumneavoastră: bă ai nevoie de ceva? Putem să ajutăm? Putem să facem? NU- doar să arătăm cu 

degetul la asta ne pricepem de minune! Am auzit că aveți o problemă cu cei 2 mii, să vă spun un lucru 

– nu se încadrează în 2 mii cu achiziția de materiale pentru probele practice! Trebuie suplimentați cei 2 

mii, nu am cerut nimic în plus, am cerut măcar cei 2 mii lei. Luni este proba practică, luni copii trebuie 

să aibă seringa in mână! Am făcut rost pentru fiecare copil de Smithfield, de la Fares, de la Corvinia, îi 

știți – Smithfield este cel mai mare producător de carne de porc din țară, Corvinia – cel mai mare 

producător de legume din județul Hunedoara, ne-au sposorizat cu halate, inscripționate cu logo-ul 

olimpiadei și logo-ul firmei. Și eu trebuie să le dau seringi și mănuși în mână și eu nu știu acum dacă 

pot să le dau sau nu! Asta este realitatea! 

Dl. Piele Marcel: sunt de acord cu dumneavoastră! Ați facut referire că nu suntem de acord cu cei 2 

mii lei, eu am insistat să vi se dea 17 mii lei, nu 2 mii lei!! 

Dl. Cismașiu Octav: eu v-am spus doar că acel preț de 2 mii lei pentru materiale este subevaluat. Acum 

nu am facut eu evaluarea. Sunt furnizori specifici, materialele sunt speciale, așa te poți băga pe Emag 

sau pe Temu, dar până îți vine din China a trecut olimpiada. Ne-am organizat și chiar vă invit să vedeți 

ce înseamnă un liceu pregătit pentru olimpiada națională! Acesta este meritul colegilot mei care s-au 

mobilizat fantastic!  

Dl. Primar: eu, știți că de fiecare dată l-am felicitat pe domnul Director și echipa sa, știți că de fiecare 

dată, indiferent ce acțiuni a avut școala –târguri cu copii, spectacole, expoziții – a fost la înălțime. 

Vreau să-l asigur pe dl Director că atât timp cât sunt primarul orașului Geoagiu împreună cu echipa de 

la Primărie, trebuie să găsim tot timpul soluțiile pentru a rezolva orice problemă legată de școală. Le 

mulțumesc și consilierilor locali, care au înțeles situația, că în primele două trimestre nu se pot face 

virari de credite, ce pot să vă asigur, că la prima rectificare de buget, vreau să veniți, chiar dacă sunt 

cheltuieli în plus, cum spuneați că au fost subevaluate costurile pentru materiale, cred că aveți 

susținerea mea și a consiliului local pentru suma corectă care se va cheltui la această olimpiadă 
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națională! Este o mândrie pentru noi și acolo la prima rectificare o să prindem și acel parteneriat, 

pentru că nu vreau să ne facem de rușine cu cei de la Lions, cu partea de materiale care este nevoie 

pentru grădinița cu 3 săli de clasă de aici din parc. Deci, veți avea tot sprijinul, împreună cu dna Olea 

Coman Corina, care este șefa bugetului, o să încercăm să avem la prima rectificare sumele respective, 

pentru a nu avea probleme. 

Dl. Cismașiu Octav: da, vă mulțumesc frumos! Nu este olimpiada mea, asta trebuie să înțelegem cu 

toții ”nu este olimpiada mea!” 

Dl Piele Marcel: este jignitor ca noi consiliul local și administrație publică să fim in situația în care 

suntem azi, să nu putem aloca liceului 17 mii lei pentru olimpiada națională! 

Dl. Vlad Ovidiu: noi vorbim de dezvoltarea orașului, vorbim de proiecte pe termen lung, și noi nu 

suntem în stare să rezolvăm pentru copii și pentru liceu 17 mii lei. Mi se pare că vorbim chiar degeaba! 

Doresc să mai pun câteva întrebări: 

1. Săptămâna trecută am primit câteva sesizări/ filmulețe de pe strada Teilor – au început lucrările 

pe strada Teilor, erau utilaje, echipe de muncitori. Am întrebat pe grul consiliului local de joi 

sau vineri, dar nu am primit nici un răspuns. Vreau să ne spuneți, domnule primar, ce lucrări s 

efac pe strada Teilor, cine le face – am înțeles că este o firmă din Hunedoara, că am primit 

sesizări- oamenii erau îngrijorați că se lucrează la trotuarele promise de mult timp, cum 

lucrează ? Ce se întâmplă, să nu le intre apa in curte? Întrebările mele sunt punctuale:  

- Dacă există un proiect tehnic pentru lucrările care se fac acolo?  

- Dacă există o documentație tehnico-economică? 

- Dacă există autorizație de construire? 

- Terenul este proprietatea UAT orasul Geoagiu sau al Consiliului judetean? 

Domnul Primar: după cum știți, în refecratul de aprobare a bugetului local pe anul 2024 au fost 

detaliate cheltuielile cuprinse la cap. 84 pentru lucrări de reparatii, altele decât cele de natura 

investițiilor, lucrări în regie proprie:  

- Lucrări de reparații covor asfaltic pe strada Râului, strada Muzicanților, Geoagiu Băi, Renghet 

- Accese proprietăți, rigole și alee pietonală strada Teilor 

- Reparații și accesibilizare drumuri interioare pietruite: 

 Sat Cigmău 

 Sat Homorod 

 Cătun Poenari 

- Reparații și ridicare la nivel a căminelor de canalizare de pe drumurile asfaltate din Geoagiu: 

Mărului, Progresului, Morii, Prunului. 

A fost semnat un contract de lucrări pentru aceste tronsoane, constructorul a intrat deja pe aceste 

tronsoane. Este documentație tehnico-economică, nu este autorizație de construire pentru că aceste 

lucrări sunt de reparatii și nu necesită autorizație. În perioadele următoare se vor rezolva aceste zone: 

strada Prunului, zona de la Biserică și pe strada Teilor – de la First Clas și până în curba de la Simi 

Murg, această zonă nu este prinsă în documentația Consiliului județean pe proiectul de rigolă și 

acostament. 

Dl Vlad Ovidiu: eu nu am înțeles! Deci ce urmează să se întâmple acolo? Ce lucrări se fac? Acolo este 

zonă verde, iar dacă faci reparații la zona verde, la final zona verde trebuie să arate mult mai bine! 

Dacă e lucrare de reparații!  

Dl. Primar: faceți referire la strada Teilor? Acolo, pe zona de la Simi Murg până la domnul Rusu 

Costel va veni o alee de 1,30-1,60 m, care va fi asfaltată până în rigolă și zonă verde, unde sunt 

tronsoane mai mari. 

Dl. Vlad Ovidiu: și vreți să spuneți că aleea aceea se poate face pe reparații? 

Dl. Primar: da! Acolo a fost alee. 

Dl. Pleniceanu Mihai: deci acolo nu se fac trotuare, va fi o alee pe unde să meargă și va rămâne și zonă 

verde! 

Dl. Primar: da, va rămâne și zonă verde și va fi o alee cu covor asfaltic. Intre rigolă și proprietatea 

omului va veni o alee de 1,20 – 1,60 m, cum permite amplasamentul. 

Dl. Vlad Ovidiu: bun, dar cine a aprobat proiectul acesta sau cum a apărut, eu nu știu nimic! 

Dl. Primar: dacă vă uitați în bugetul pe anul 2024, aveți aceste lucrări prezentate la cap. 84. 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Pușcașu, eu prin lucrări de reparații înțeleg să repari ceva ce există deja! În 

momentul în care faci o aleea nouă, eu cred că este nevoie de proiect, de autorizație sau nu știu, vă rog 
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spuneți-mi dvs. Repet oamenii sunt îngrijorați, pentru că în situația în care proiectul nu e făcut de un 

expert s-ar putea ca ulterior să fie probleme de altă natură și din nou plătim lucrări care nu corespund! 

Dl. Primar: domnule Ovidiu Vlad pe porțiunea respectivă. Consiliul Judetean ... 

Dl. Vlad Ovidiu: stați puțin domnule Primar,  eu și domnul Primar nu suntem experți, vă întreb pe 

dumneavoastră domnule Pușcașu, care sunteți specialist, pot fi făcute lucrări noi fără proiect și fără 

autorizație? 

Dl. Pușcașu Gabriel: în toate localitățile care aparțin orasului Geoagiu: Aurel Vlaicu, Gelmar, au fost 

făcute reparații. Trotuare și șanțuri pluviale au existat,  acum 30-40 de ani, dar acum sunt colmatate. 

Dl. Vlad Ovidiu: dvs glumiți acum sau ne sfidați inteligența?Dacă spuneți că reparați trotuarul de acum 

40 de ani, serios ! 

Dl. Pușcașu Gabriel: dacă vorbiți la mișto, pot să vorbesc și eu la mișto! 

Dl. Vlad Ovidiu: nu, eu nu vorbesc la mișto! Eu v-am pus o întrebare și vă rog să răspundeți! 

Dl. Pușcașu Gabriel: nu răspund la nimic! 

Dl. Primar: domnule Vlad! 

Dl. Vlad Ovidiu: nu domnule Primar, eu vorbesc acum cu specialistul din aparatul de specialitate! Eu 

nu înțeleg! 

Dl. Pușcașu Gabriel: eu te-am lăsat, te-am ascultat și am vrut să-ți răspund, dar tu mă întrerupi și 

vorbești altceva și mă iei la mișto! Nu mai am ce să discut! 

Dl. Vlad Ovidiu:întrebarea mea este foarte simplă, trebuie doar să mă ascultați și să-mi răspundeți! 

Dumneavoastră susțineți că s erepară rigolele și trotuarele de acum 40 de ani, da sau nu? Dl. Primar 

spune că sunt lucrări de reparații, nici eu, nici domnul Primar nu ne pricepem! Ne întreabă oamenii și 

nu le putem da răspunsuri, vă întreb ca specialist, ce reparații?  

Dl. Pușcașu Gabriel: oamenii să ne întrebe pe noi! 

Dl. Vlad Ovidiu: eu ca și consilier local trebuie să discut cu oamenii! 

Dl. Pușcașu Gabriel: atunci studiați legislația și răspundeți conform legislației! 

Dl. Vlad Ovidiu: stați puțin! Suntem totuși în cadrul ședinței consiliului local, am pus o intrebare către 

specialistul Primăriei să ne lămurească și pe noi ce se întâmplă acolo, că eu nu înțeleg? 

Dl. Pușcașu Gabriel: eu v-am mai spus la diferite ședințe că niciodată nu ați venit nici unul dintre 

consilieri, nu vorbesc de la un partid sau altul, să întrebe la urbanism ce e aia, ce e aialaltă, tot timpul 

vă treziți la ședințele de consiliucum v-am explicat de multe ori despre tot felul de propuneri, nu era 

nimeni atent, după aceea veniți să puneți întrebari dintr-astea, dacă doriți să purtăm o discuție civilizată 

vă răspund, dar nu cu luari dintr-astea la mișto!  

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Pușcașu eu nu imi permit să vă iau la mișto, v-am pus o întrebare și aștept 

să ne răspundeți, pentru acesta este rolul dumneavoastră aici! 

Dl. Pleniceanu Mihai: două secunde aș vrea să intervin și eu! Știți că este unul din marile mele ofuri, 

lumea mă întreabă, știți cu ani în urmă, acolo sunt două străzi : strada Teilor și Bobâlnei, lumea știa de 

pe vremea cînd s-a făcut pe Bobâlnei, pe la domn Primar,   că o să se facă și acolo. Lumea ne întreabă 

acum ce se întâmplă. Știu că anul trecut am alocat 700 milioane pentru documentații, anul acesta 200 

milioane. Până la urmă ce lucrări facem acolo? Eu asta întreb? Și cum facem proiectul de acolo și până 

la Sache, de la Sache încolo, de asta zic, cum merg lucrurile? Ne întreabă lumea, pe aici pe lângă 

biserică, că ridicăm capacele, păi se ridică capacele? Și cum se toarnă asfaltul, se pune tot peste ăsta 

sau se va rade? 

Dl. Primar: da se ridică și se toarnă asfalt la nivelul capacelor. 

Dl. Pleniceanu Mihai: deci vor veni cu covor asfaltic peste cel existent ? 

Dl. Primar: da, 3-4 cm. 

Dl. Pleniceanu Mihai: vine ceva pus peste șantul de acolo? 

Dl. Primar: dale de 6 cm, de 80/80 

Dl. Pleniceanu Mihai: în spate, se face și acolo parcarea? 

Dl. Primar: da, se face și acolo 

Dl. Pleniceanu Mihai: e ok, bun! Sunt lucruri care se fac! 

Dl. Primar: și inclusiv pe strada Teilor, de la familia Murg și până la familia Rusu, unde este 

traversarea, intre rigola care este prevăzută în studiul de fezabilitate aprobat de Consiliul județean în 

decembrie 2023, nu cuprinde partea de la rigolă până in proprietatea omului, cuprinde doar 

acostamentul drumului și rigola. Între rigolă și proprietatea omului se va turna o alee, o reparatie la ce 

avem acum acolo, de 1,30 m – 1,60 m, cum permite acolo. 

Dl. Pleniceanu Mihai: trotuarele trebuie să le faceți să fie trotuare pentru toți. 
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Dl. Primar: aceste lucrări se fac în prima etapă, în continuare se vor face și următoarele. Tot ce nu a 

prins Consiliul județean în documentatia lor, vă spuneam și atunci! 

Dl. Pleniceanu Mihai: și când va veni consiliul județean cu rigolele? Imi amintesc că ne-ați spus că nu 

putem face nimic pe strada Teilor până nu se fac alea de apă, acum nu mai avem alea de apă, eu insist 

de ani de zile! 

Dl. Primar: duminică, când am fost la Geoagiu Băi, dl Președinte al CJ Hunedoara și domnul 

Administrator Public ne-au promis că anul acesta vor incepe lucrările pe strada Teilor. Atât pot să vă 

spun ce mi-au spus dumnealor, dar numai acostament de drum și rigolă, nu tratează și suprafața care 

rămâne între rigolă și limita de proprietate a oamenilor. 

Dl. Piele Marcel: când am fost pe teren de a venit și dl Vicepreședinte al CJ Hunedoara – domnul 

Bădin, eu am întrebat dacă este vreun plan integrat pentru acel segment de drum – strada Teilor spre 

ieșirea spre Rapolt. Mi s-a spus atunci ca nu există un plan integrat. La sfârșitul discuției, toată lumea a 

concluzionat, inclusiv, dl Vicepreședinte al CJ HD și proiectantul, că este necesar să se facă un plan 

integrat: drum, rigolă,  trotuar. Atunci s-a spus in felul următor: oamenii, copii merg pe jos, că nu 

avem capacitățile paranormale să zburăm și trebuie să mergem pe jos, da! Și ținând cont că trebuie să 

mergem pe jos,  să nu ne lovească mașinile, pentru că șoferul nu este vinovat că nu există zonă de mers 

pe jos, și atunci s-a stabilit că se face un proiect prin care rigola să fie legată de drum, iar pe o parte, nu 

știu dacă se poate pe amândouă, să se facă trotuare. Acum mă interesează acel proiect s-a făcut sau 

venim noi cu alte activități, pe lângă care sunt legate de proiectul respectiv? 

Dl. Primar: dacă ne uităm în procesul verbal de la ședința respectivă, unde știu că și dl Vlad și Mihai 

au ridicat problema că pe Teilor ce se întâmplă? Am spus foarte clar și atunci că tot ce nu prinde CJHD 

la partea lor, o să prindem noi la partea noastră! Acum văd că dumneavoastră la partea noastră sunteți 

supărați! Dacă sunteți supărați o vă treacă! Nu la toți, că sunt și care sunt mulțumiți! 

Dl Piele Marcel:   problema este că nu s-a prezentat în ședința de consiliu.  

Dl. Primar: daca luați procesul verbal și îl citiți,pentru că eu știu că dumneavoastră sunteți foarte activ 

la citit, veți găsi acolo! 

Dl. Piele Marcel: consiliul judetean aprobă doar partea de drum și rigole, iar de la rigole facem noi. 

Dl. Primar: îl voi ruga pe colegul Alex de la proiecte să-i transmită dnei Diana documentația aprobată 

de consiliul judetean, să v-o comunice pe grup și să puteți să analizați ce va face CJ HD. V-am spus și 

la adoptarea bugetului: aveți răbdare că porțiunile pe care nu le prinde consiliul judetean o să le 

prindem noi. Eu zic că am fost destul de explicit atunci! 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Primar, stimați colegi, să știți că noi cu toții ne dorim să existe trotuare și 

rugole, să ne înțelegem greșit!, doar că lucrurile astea trebuie să se întâmple așa cum se întâmplă peste 

tot: legal! 

Dl. Primar: bineînțeles! Cine riscă să dea bani publici pe ceva ce poate fi cu probleme! 

Dl. Vlad Ovidiu: domnul Pușcașu, spuneți-mi vă rog acolo, zona unde se fac lucrările este domeniu 

public este domeniu privat, ce regim juridic are? Terenul respectiv ? 

Secretar General: este domeniu public, este strada Teilor, este cuprins in hotărârea de guvern privind 

atestarea domeniului public al orasului Geoagiu. 

Dl. Pleniceanu Mihai: domnule Primar, oare merită oamenii de pe strada aia să fie în halul ăsta făcuți, 

eu ce văd aici este batjocură la adresa lor! Chiar atâta merităm noi acolo pe strada aia? 

Dl. Primar: Mihai, știi că eu am avut deschidere întotdeauna! 

Dl. Pleniceanu Mihai: oare oamenii ăia nu plătesc taxe și nu am fost în stare să le facem un trotuar! 

Oare merită să ne comportăm aici, in fața lor, în situația în care suntem? Suntem niște oameni ! Cu 

liceul am făcut așa, cu strada Teilor facem așa, despre ce vorbim ???  

Dl. Primar: dar eu nu înțeleg, sunteți supărat că de ce lucrăm acolo? 

Dl. Pleniceanu Mihai: domnule Primar știi că a fost un mare off al meu, până la urmă când ai inceput 

trebuia să vii acolo la fața locului, să chemi oamenii și să le explici ce lucrări se fac, puteai să mă 

chemi și pe mine până acolo, nu mă interesează că se face acuma, să dea Dumnezeu să le faci, până la 

pod, in totalitate! 

Dl. Primar: nu sa-l faci, sa-l facem, că facem impreună! 

Dl. Pleniceanu Mihai: să-l facem, că știi că a fost o promisiune, da una-i trotuare, alta-i asfalt! Vorbim 

de trotuare, nu punem asfalt! Hai să fim puțin mai serioși! Trebuie să ai un proiect! În anii trecuți am 

tot aprobat bani pentru documentații și nu s-a făcut nimic! Ați fost in urmă cu câteva luni cu firma 

acolo la bazine, că vedeți cum e situația, zi de zi plouă, ce mai facem în livadă? 
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Dl. Primar: am făcut achiziția, am remediat problema ce mai era de făcut la zona de agrement și zilele 

următoare mi-a promis când aduce excavatorul vine și face decolmatarea în livadă, și trebuie să vedem 

și în partea de jos, recomandarea constructorului, consideră că primele trei podețe sunt cu probleme și 

trebuie refăcut acolo.  

Dl. Pleniceanu Mihai: domnule primar asta o aud de 3 luni de zile! 

Dl. Primar: acum și noi depindem de constructori, in Pavamond cred că aveți incredere! 

Dl. Pleniceanu Mihai: cealaltă problemă nu o mai discut, că de 3 ani tot zic, ba să se uște, ba să ploaie! 

Nu am nimic cu nimeni, eu lucrurile astea le spun de mult, să nu creadă cineva că le spun pentru că am 

trecut de partea cealaltă! Nu vreau să fiu înjurat de lume, că la unii consilieri nu le place este problema 

lor, te duci încolo, îți este și rușine să mergi,te întreabă: bă, când vine pe aici, când se rezolvă? Despre 

ce vorbim! Așa și cu trotuarele astea de pe Teilor, știți ce-i? Am luat nisip, i-am dat la ăla in ochi, La 

revedere, să facem lucrurile cum trebuie, nu să ne batem joc, se râde lumea de noi, că ori facem 

trotuare, ori nu facem trotuare, lumea are ce are in cap ! 

Dl. Piele Marcel: in anii trecuți am alocat bani pentru proiect, acum înțeleg că nu s emai face proiect, 

se fac lucrări de reparații la ceva care nu există. Pe mine mă interesează să se facă ceva de durată! 

Dl. Coca Nicolaie: acolo este practic, din punct de vedere tehnic,  un fel de potriveală, consiliul 

judetean iși trage cota la drum, cei care trotuarul își trag cota la trotuar  și oamenii ca să nu le intre apa 

in curte trebuie să-și rezolve problemele lor!  Sunt 1 impărțit la 3. 

Dl. Primar: domnule Coca, oamenii ce trebuie să rezolve, că nu înțeleg? 

Dl Coca Nicolaie: păi dvs trageți o cotă la trotuar! 

Dl. Primar: nu tragem nici o cotă cota etse de la acel proiect pe care îl are consiliul judetean și partea 

asta de alee, pe reparatii, se leagă de cota care va fi la rigolă. 

Dl. Vlad Ovidiu: dar cine a stabilit-o? 

Dl. Primar: noi suntm in faza in care am solicitat o ofertă cu documentație, cu tot ce trebuie! 

Dl. Vlad Ovidiu: înțeleg că aici există o documentație tehnico-economică: cine a făcut documentația? 

Și dacă a fost plătită sau nu? Și dacă a fost plătită prin ce contract? Ne-ați spus că este o achiziție, când 

a fost facută achiziția și cand a fost semnat contractul? 

Dl. Primar: cred că săptămâna trecută, din ce imi amintesc eu, iar de achitat nu a fost nimic achitat! 

Dl. Vlad Ovidiu: în ședința de consiliu eu vreu să știu, în momentul în care firma respectivă a inceput 

lucrul acolo înseamnă că i s-a predat amplasamentul, că există un contract semnat, sunt niște 

documente și există o procedură de achiziție: Eu vreau să intreb cand a fost facută procedura de 

achiziție?  

Dl. Primar: săptămâna trecută! 

Dl. Vlad Ovidiu: și c evaloarea are? 

Dl. Primar: patrusute și treizeci și trei mii lei, lucrările care au fost cerute. 

Dl. Vlad Ovidiu: 433 mii lei, fără TVA?? 

Dl. Primar: cred că cu TVA 

Dl. Vlad Ovidiu: și a fost făcută prin SEAP. Și dvs sunteți convins că lucrările pe care le va executa 

firma asta acolo vor fi conforme? Neavând o studiu de fezabilitate? 

Dl. Primar: cine le semnează situațiile de lucrări? Specialistii nostrii de la tehnic vor verifica și numai 

dacă este totul in regulă se aprobă la plată. 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Primar, trebuie să știi dinaninte ce facem, că nu suntem ...., nu facem și 

vedem apoi ce iasă! Nimeni nu vorbește cu rea intenție, că noi toți ne dorim să se facă lucruri, dar atâta 

timp cât, dvs. ziceți că e ciudat, dar atâta timp cât.. haideți să vă spun domnul Primar.. 

Dl. Primar: nu e ciudat, dar dacă dumneavoastră înțelegeți puțin mai greu ..., dar vă explicăm nu este 

nicio problemă! 

Dl. Vlad Ovidiu: de-asta pentru că eu înțeleg un pic mai greu, vă rog să-mi explicați: de ce consiliul 

local a aprobat bani pentru SF pe Teilor și nu este facut. Eu nu înțeleg, sau înțeleg mai greu, de ce 

Consiliul local a aprobat bani  pentru un proiect tehnic care nu este facut și de ce, vă rog să mă faceți 

să înțeleg de ce se fac lucrurile in felul acesta și cu toate astea dvs ați contractul ăsta la nu știu ce firmă, 

care nici nu știu ce experiență are în domeniul ăsta! Vă spun că oamenii ne întreabă pe toți, vom face 

din nou.... 

Dl. Primar: acum am primit copia contractului, valoarea este de 588 mii lei. Trimite-ți oamenii la 

Primărie să ne întrebe pe noi ce doresc să știe! 

Dl Vlad Ovidiu: eu pot să-i trimit, dar tot o să ne întrebe pe noi . 

Dl. Pleniceanu Mihai: noi pe cine reprezentăm, să-i trimitem aici? Nu pe ei îi reprezentăm! 
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Dl. Primar: dacă mă suna-i Mihai, veneam acolo cand se lucra și îți explica inginerul ce se lucrează! 

Dar nu m-ai sunat! 

Dl Pleniceanu Mihai: trebuie să vedem corect lucrurile. Știi că a fost un off, un off mare și cred că am 

si eu un merit acolo, mai mare sau mai mic! 

Dl. Primar: da, 100%! 

Dl. Pleniceanu Mihai: mă bucur că mă lăudați! Nu mă doare sufletul când le luați ca lucrări de 

reparații? Noi ne-am invățat numai cu reparații. 

Dl. Primar: vezi că ai un bilețel de când am aprobat bugetul! Să te uiți ce ai scris pe bilețelul 

respectiv!Da ! Mai era puțin și mă puneai să semnez pe ce ai scris tu acolo! Și acum vii și mă cerți! 

Dl. Dîncșorean Aurel: eu din punctul meu de vedere, am ascultat toată ședința, veniti 

dumnevoastră,vine domnul Pușcașu, vreți să faceți lucrări de reparații! Când vreodată au fost trotuare 

pe strada Teilor? Niciodată! Să repari ceva ce nu a fost vreodată! Eu am copilărit acolo și nu a existat 

așa ceva, inafara de segmentele în care oamenii si-au facut trotuare. În momentul când faci alei, le faci 

in zona de promenadă și in parcuri, pe lângă case se fac trotuare, nu le poți spune alei nici dacă te 

picură cu ceară! Dacă pe Josenari, punându-mă și eu, pe strada Teilor puneți asfalt, sfindând pe toată 

lumea de la capăt și până la ieșirea din Geoagiu, față de ceilalți care au trotuarele cum le vedem, 

înseamnă că vă bateți joc de geogieni. Nu vă supărați! Dacă fac trotuare, i le bordurez, îi pun tuia, îi 

pun tei, le pun de toate, la ăștialalți, dă-i dracu, le trag o mocirlă de asfalt! Cât credeți că ține asfaltul 

ăla, acolo pus de-un lat de palmă, fără bordură? 

Dl. Primar: ca la Orăștie, ca la Simeria, ca la Deva! 

Dl. Dîncșorean Aurel: și îi frumos? 

Dl. Primar: nu știu, întrebații pe colegii dumnevoastră de acolo! 

Dl Dîncșorean Aurel: eu nu intreb pe alții, pe mine mă interesează de noi! 

Dl. Primar: dacă acolo ține! Uitați la Pricaz, la socri, nu-i frumos cum e făcut! 

Dl. Dîncșorean Aurel: domnule, la socrii, că am avut doi, la amândoi sunt fcărute trotuare, rigole, sunt 

facute spații verzi!  

Dl. Primar: tot așa vor fi și la noi, dar trebuie să aveți puțină răbdare! 

Dl. Dîncșorean Aurel: domnule primar nu este asfalt! Și nu e alee! Sunt făcute trotuare cum sunt peste 

tot in Geoagiu, iar pe Teilor dăm o mocirlă de asfalt!! Vă bateți joc de noi! Joseniul nu are catedrală, 

nu are școală,  nu are grădiniță, nu are alimentară, nu are nimic și acum veniți deodată și țîpați niște 

asfalt și ziceți că ați făcut trotuare! Nu le mai ziceți alei, ziceți-le trotuare, nu ne mai ascundem atâta 

după cuvinte. Aleile sunt in parc și în zona de promenadă, nu prin marginea Geoagiului, ziceți-le 

trotuare, na batem joc cu fel de fel de fasturi!Spune-ți adevărul, am grăbit treaba că este campanie 

electorală și vreau să le-o trag la ăștia, că asta –i soluția! Că o fac până la Sache, până dincolo și nu v-

ați gândit ce o să iasă? Și ce iasă? 

Dl. Primar: normal că ne-am gândit și o să iasă foarte bine! 

Dl. Dîncșorean Aurel: nu ne sfidați domnule primar, suntem oameni, stam unul lângă altul, ne salutăm 

toată ziua, dar nu sfidați cu lucrui d-astea! 

Dl. Primar: dar suntem cu două fețe! În față vorbim într-un fel și spate în altul! 

Dl. Dîncșorean Aurel: domnule Primar, haideți să ne respectăm! Eu nu am facut de-astea in ședințe, 

dar când văd bătaia asta de joc, deja este prea mult! 

Dl. Primar: nu știu de ce v-ați agitat atât de tare, dar dacă nu vă place le putem opri și nu le mai facem! 

Dl. Dîncșorean Aurel: nu le opriți, faceți-le, dar faceți-le cum trebuie! Nu vă bateți joc, numai zona aia 

îi zonă țigănească!  

Dl. Primar: le oprim și le spunem la oameni, că uite eu cu Mihai vrem să facem acolo trotuare, dar 

domnul Dîncșorean nu este de acord ! 

Dl. Pleniceanu Mihai: eu aș vrea să mergem acolo cu dl Primar, dar să nu faceți ca marțea trecută că 

atunci mai făcut să stau la pod și nu ai venit. 

Dl. Primar: dumneavoastră ați greșit, pentru că eu am spus dacă sunteți de acord, marțea viitoare 

mergem la pod, dar nu ați spus nimic, i-ați spus numai prietenului Cucuruz să scrie pe Las Fierbinți că 

nu am venit la pod. Puteați să puneți pe grup: dragi colegi haideți să ne întălnim la pod! Eu nu am 

promis! Dar pot să vă promit că zilele următoare când se pun grinzile, vă scriu să veniți si 

dumneavoastră. Asta mi-o asum eu! Să-l intreb și pe dl Vlad și prietena lui dna Preda, unde este podul 

ăla despre care ziceau că îl ia apa! 

Dl. Pleniceanu Mihai: pe oameni nu-i interesează podul, pe oameni îi interesează trotuarele! 

Dl. Primar: pe mine mă interesează că este o promisiune a noastră a grupului de aici. 
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Dl. Pleniceanu Mihai: când se pun grinzile acolo, chiar te rog să mergem la fața locului, luăm 

documentația de la pod. 

Dl. Primar: ce pot să vă spun, din bugetul local înafară de măsurătorile topografice – treizeci și ceva de 

mii, studiul de fezabilitate și expertiza – 27 mii lei, altceva nu s-a plătit din bugetul local. Să nu mai 

spuneți oamenilor că s-a plătit din impozite 5 miliarde, opt miliarde, noi din bugetul local nu am plătit 

nimic! 

Dl. Piele Marcel: din punctul meu de vedere, treburile stau cam așa: noi degeaba vorbim aici, de ce nu 

faceți adunare publică cu cei de pe Teilor și să-i întrebați pe ei ce-și doresc, ei sunt beneficiarii. 

Dl. Primar: păi, am văzut că face domnul Vlad, îl are pe domnul Călin acolo, notează tot! Ne spuneți și 

nouă ce a colectat de prin zonă, ce poate să rezolve! Și în calitate de consilier, numai să nu oasă ce și*a 

notat acolo ca și puntea de Bozeș, că ne facem de rușine! 

   

 

Nemaifiind alte probleme, doamna Președinte mulțumește pentru participare și declară închise 

lucrările ședinței. 
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